

持續專業進修計劃的新鼓勵措施 NEW INCENTIVES OF THE CONTINUING PROFESSIONAL DEVELOPMENT (“CPD”) SCHEME

為鼓勵業界參與持續專業進修計劃，監管局早前推出一系列新措施，提供更多選擇及更大彈性，讓持牌人得以透過終身學習來提升專業水平。

To encourage licensees' participation in the CPD Scheme, the EAA introduced a new series of incentives which allow more choices and greater flexibility for licensees to raise their professional standards through life-long learning.



在新鼓勵措施下，凡於2014年10月1日至2015年9月30日的持續專業進修時段期間參加監管局的網上學習活動課程並成功取得每3個核心學分的從業員，即可額外獲取1個核心學分。此外，為鼓勵從業員更積極參與不同的網上進修活動，從2014年10月1日開始直至另行檢視，在計算每一持續專業進修時段所得的學分時，凡透過網上遙距學習活動所得的學分，將不再設有學分上限。

有關更多網上課程的詳情，可瀏覽監管局網頁www.eaa.org.hk（持續專業進修計劃 > 即將舉行的持續專業進修計劃活動 > 網上學習活動）。

Under the new incentive measures, within the CPD period commencing 1 October 2014 and ending 30 September 2015, one bonus core CPD point will be awarded to practitioners who have successfully accumulated every three core CPD points from their participation in the EAA's e-Learning programmes. Moreover, to encourage practitioners to participate in various web-based learning activities, starting from 1 October 2014, the number

of CPD points earned by taking web-based distance learning activities is no longer capped when calculating the CPD attainment for each CPD period until further review.

For more details about the e-Learning programmes, please visit the EAA's website: www.eaa.org.hk (CPD Scheme > Upcoming CPD Activities > e-Learning programmes).